



Centre
Culturel
Canadien
Paris

Canadian
Cultural
Centre
Paris



Indian Horse

Mercredi / Wednesday 17.04



**Centre
Culturel
Canadien**
Paris

**Canadian
Cultural
Centre**
Paris

FILM / FILM

Indian Horse

Mardi / Wednesday 17.04
20:00

Adapté du roman primé de Richard Wagamese, ce film émouvant lève le voile sur l'histoire sombre des pensionnats autochtones du Canada et sur la résilience des peuples autochtones.

Saul Indian Horse, huit ans, est arraché à sa famille et envoyé dans un pensionnat où on lui interdit de parler sa langue et d'afficher son héritage autochtone, et où on lui inflige, comme aux autres élèves, d'horribles sévices. Lorsque Saul découvre qu'il possède un réel talent pour le hockey, sa passion pour ce sport lui permet d'entrevoir une vie au-delà de l'horreur dans laquelle il est confiné. Alors qu'il voit son étoile monter, Saul doit puiser dans sa force de caractère pour faire face au passé.

Adapted from Richard Wagamese's award-winning novel, this moving drama sheds light on the dark history of Canada's residential schools and the resilience of Indigenous peoples.

Seven-year-old Saul Indian Horse is separated from his family and placed in a residential school, where he is denied the freedom to speak his language or embrace his culture, and where he and fellow Indigenous students suffer harrowing abuse. When Saul discovers that he has a unique talent for hockey, his passion for the game allows him to glimpse a life beyond the horrors that confine him. As Saul's star rises, he must draw on his own indomitable spirit and face the past.

Plus d'infos / Further information: www.indianhorse.ca

Entrée libre sur réservation dans la limite des places disponibles.

Réservation sur notre site internet www.canada-culture.org

Booking is subject to availability. Book on our website www.canada-culture.org

T : +33 (0)1 44 43 21 90
www.canada-culture.org

130, rue du Faubourg Saint-Honoré
F-75008 Paris